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Zbirka medijskih objav
JAVNI SKLAD RS ZA KULTURNE DEJAVNOSTI,
27. 01. 2012 do
28. 01. 2012

Število objav: 8
Tiskani mediji: 4
Splet: 2
Radijske postaje: 2
Televizijske postaje: 0
Teletekst: 0
Spremljane teme:
Festival neodvisnega filma
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti
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Seznam objav v zbirki:
Naslov Revija pevskih zborov Goriške 2012 v Desklah

Zaporedna št. Medij; Doseg Novi glas; 0 Stran: 17 Površina: 173 cm2

1 Rubrika / Datum Slovenija, 27. 01. 2012

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

4 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti

Naslov Pevski praznik na Goriškem

Zaporedna št. Medij; Doseg Primorska.info (Splet); 0

2 Rubrika / Datum Ostalo, 27. 01. 2012

Stran v zbirki Avtor Loredan Brec Helena

5 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti

Naslov Včeraj popoldan so se bohinjski svetniki in svetnice zbrali na 14. redni seji občinskega
sveta

Zaporedna št. Medij; Doseg Radio Triglav; 12000 11:00 Trajanje: 2 min

3 Rubrika / Datum Včeraj, danes, jutri, 27. 01. 2012

Stran v zbirki Avtor Košnik Katarina

7 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti

Naslov Včeraj popoldan so se bohinjski svetniki in svetnice zbrali na 14. redni seji občinskega
sveta

Zaporedna št. Medij; Doseg Radio Triglav; 12000 17:00 Trajanje: 2 min

4 Rubrika / Datum Gorenjski razgled, 27. 01. 2012

Stran v zbirki Avtor Košnik Katarina

8 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti

Naslov Jubilej pojočih družin

Zaporedna št. Medij; Doseg Rogaške novice; 0 Stran: 18 Površina: 118 cm2

5 Rubrika / Datum Ostalo, 27. 01. 2012

Stran v zbirki Avtor A. M.

9 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti

Naslov Premiera filma Med mano, tabo in bogom ter večer kratkega avtorskega filma Tomaža
Gorkiča

Zaporedna št. Medij; Doseg Si21.com (Splet); 83000

6 Rubrika / Datum Novice, 27. 01. 2012

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

10 Teme Festival neodvisnega filma

Naslov V novi dvorani pogrešajo čistilko!

Zaporedna št. Medij; Doseg Štajerski tednik; 38000 Stran: 7 Površina: 558 cm2

7 Rubrika / Datum Od tod in tam, 27. 01. 2012

Stran v zbirki Avtor Ozmec M.

12 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti
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Naslov Obstoj manjših društev je ogrožen

Zaporedna št. Medij; Doseg Večer; 127000 Stran: 19 Površina: 908 cm2

8 Rubrika / Datum Maribor, 28. 01. 2012

Stran v zbirki Avtor Kaučič Andreja

14 Teme Javni sklad RS za kulturne dejavnosti



ki so jih skladatelji napisali ali priredili prav za določen zbor:
Dušan Prašelj za MoPZ Srečko Kumar Kojsko in Patrick
Quaggiato za Vokalno skupino Vinika.
Tridnevno Revijo pevskih zborov Goriške bo v umetniško -
strokovnem pogledu spremljala strokovnjakinja s področja
zborovske glasbe Maja Cilenšek. Strokovna spremljevalka revije
po nastopu z vsakim zborovodjem in umetniškim vodjem opravi
temeljito analizo izvedenih skladb. Dela strokovnega
spremljevalca pa ne gre enačiti z delom žiranta, saj strokovni
spremljevalec zborom svetuje in jih vzpodbuja za nadaljnjo
kakovostno umetniško rast.
Prisrčno vabljeni na praznik petja v Deskle!
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Nova
Gorica, Bevkov trg 4, SI - 5000 Nova Gorica, T 05 335 18 50,
E oi. nova. gorica@jskd. si, W www. jskd. si
Vstopnina: 5 evrov za posamezni koncert
Prodaja vstopnic: uro pred vsakim koncertom pri blagajni
Kulturnega doma Deskle. Vsak delovnik od 10. do 12. ure v
pisarni JSKD 01 Nova Gorica.

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Nova
Gorica, vabi na tridnevno Revijo pevskih zborov Goriške,
ki bo v Kulturnem domu Deskle, v petek, 27. januarja 2012, ob
20. uri, v soboto, 28. januarja, ob 18. uri in v nedeljo, 29.
januarja, ob 18. uri.
Revija pevskih zborov Goriške, ki že tradicionalno poteka v
Kulturnem domu Deskle, bo v treh zaporednih koncertnih
večerih imela v gosteh 26 zborovskih sestavov oziroma 564
pevk in pevcev, ki bodo izvedli 78 skladb.
Na reviji, poleg Primorske poje, eni večjih pevskih manifestacij
na Goriškem, bodo svoje nove programe predstavili ženski,
moški, mešani pevski zbori in večji ter manjši vokalni sestavi.
Že tretje leto se bo predstavila Fantovska skupina Pevskega
društva Anton Klančič iz Mirna, prvič letos pa bo na reviji
nastopil Pevski zbor Gimnazije Nova Gorica - Stašarji z
zborovodjem dijakom Anejem Černetom pod mentorstvom
Mirana Rustje. število moških sestavov prevladuje (14), sledijo
mešane pevske skupine (10), ženska sestava sta pa le 2 (Rože
in Vokalna skupina Vinika).
Občinstvo bo deležno pisane palete slovenskih umetnih in
ljudskih pesmi kot tudi repertoarjev iz svetovne zakladnice
zborovske literature. Programi nastopajočih vsebujejo sakralno
in profano zborovsko literaturo. Prav tako bodo izvedene pesmi,
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Primorska.info (Splet), Ostalo 27. 01. 2012
Doseg / Reach: /
Država / Country: Slovenija
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Primorska.info (Splet), Ostalo 27. 01. 2012
Doseg / Reach: /
Država / Country: Slovenija
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Radio Triglav, Včeraj, danes, jutri 27. 01. 2012
Doseg / Reach: 12000
Država / Country: Slovenija
Čas / Time: 11:00
Trajanje / Duration: 2 min 1

Včeraj popoldan so se bohinjski svetniki in svetnice zbrali na 14. redni seji občinskega sveta

RA TRIGLAV, 27. 01. 2012, VČERAJ, DANES, JUTRI, 11:00

Včeraj popoldan so se bohinjski svetniki in svetnice zbrali na 14. redni seji občinskega sveta. Potem, ko
so v začetku umaknili točko, kjer bi določili predstavnika v svet javnega zavoda TNP, se je seja nadaljevala
predvsem v duhu razprav okoli poročil nadzornega odbora. Poroča Katarina Košnik.
KATARINA KOŠNIK: Včerajšnja seja je minila predvsem v znamenju poročil nadzornega odbora. Seznanili
so se s štirimi poročili, s poročilom o opravljenem nadzoru pregleda investicije izgradnje Kolesarske
poti Bohinj, poročilom o opravljenem nadzoru zbiranja in ravnanja z odpadki, o opravljenem nadzoru
spodbujanja razvoja gostinstva in turizma ter poročilom o delu nadzornega odbora Občine Bohinj za leto
2011. Največ razprave sta požela nadzora del za kolesarsko pot in delo turizma, kjer je bilo ugotovljenih
kar nekaj napak, ki so po zagotovilih izvajalcev že odpravljene ali pa se še odpravljajo. V naslednjih točkah
so sprejeli tudi plan dela nadzornega odbora, letni program športa ter imenovali predsednico Glasbenega
društva Bohinj Nado Frelih za predstavnico v svet območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije
za kulturne dejavnosti Radovljica. Svetnice in svetniki pa so dali tudi zeleno luč ustanovitvi Razvojnega
sveta gorenjske regije. O namenu pa več poročevalka iz regionalne razvojne agencije za Gorenjsko BSC
Kranj Lidija Zeme.
LIDIJA ZEME (poročevalka iz regionalne razvojne agencije za Gorenjsko BSC Kranj): Namen tega sveta je,
da bo v prihodnjem programskem obdobju, od 2014 do 2020, sprejemal regionalni razvojni program, se
pravi sprejemal, odločal, kateri projekti bodo v njem in potem posledično tudi sofinanciranje teh projektov.
KOŠNIK: Kaj si od sveta obeta občina Bohinj pa direktor občinske uprave Miro Sodja.
MIRO SODJA (direktor občinske uprave v Občini Bohinj): Ja, ta svet je predvsem namen, da sodeluje z
državo za pridobivanje evropskih sredstev v (manjka beseda) času, dokler ni ustanovljenih regij. Z njim pač
upamo, da bomo še bolje pridobivali te evropska sredstva in da bomo na tem (manjka beseda) uspešni.
KOŠNIK: V svetu gorenjske regije bo sedelo 45 članov, od tega 18 predstavnikov gorenjskih občin in
gospodarstva ter devet predstavnikov nevladnih organizacij. Za proračunska sredstva občine pa sprejem
odloka ne predstavlja nobenih obremenitev.
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Radio Triglav, Gorenjski razgled 27. 01. 2012
Doseg / Reach: 12000
Država / Country: Slovenija
Čas / Time: 17:00
Trajanje / Duration: 2 min 1

Včeraj popoldan so se bohinjski svetniki in svetnice zbrali na 14. redni seji občinskega sveta

RA TRIGLAV, 27. 01. 2012, GORENJSKI RAZGLED, 17:00

Včeraj popoldan so se bohinjski svetniki in svetnice zbrali na 14. redni seji občinskega sveta. Potem, ko
so v začetku umaknili točko, kjer bi določili predstavnika v svet javnega zavoda TNP, se je seja nadaljevala
predvsem v duhu razprav okoli poročil nadzornega odbora. Poroča Katarina Košnik.
KATARINA KOŠNIK: Včerajšnja seja je minila predvsem v znamenju poročil nadzornega odbora. Seznanili
so se s štirimi poročili, s poročilom o opravljenem nadzoru pregleda investicije izgradnje Kolesarske
poti Bohinj, poročilom o opravljenem nadzoru zbiranja in ravnanja z odpadki, o opravljenem nadzoru
spodbujanja razvoja gostinstva in turizma ter poročilom o delu nadzornega odbora Občine Bohinj za leto
2011. Največ razprave sta požela nadzora del za kolesarsko pot in delo turizma, kjer je bilo ugotovljenih
kar nekaj napak, ki so po zagotovilih izvajalcev že odpravljene ali pa se še odpravljajo. V naslednjih točkah
so sprejeli tudi plan dela nadzornega odbora, letni program športa ter imenovali predsednico Glasbenega
društva Bohinj Nado Frelih za predstavnico v svet območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije
za kulturne dejavnosti Radovljica. Svetnice in svetniki pa so dali tudi zeleno luč ustanovitvi Razvojnega
sveta gorenjske regije. O namenu pa več poročevalka iz regionalne razvojne agencije za Gorenjsko BSC
Kranj Lidija Zeme.
LIDIJA ZEME (poročevalka iz regionalne razvojne agencije za Gorenjsko BSC Kranj): Namen tega sveta je,
da bo v prihodnjem programskem obdobju, od 2014 do 2020, sprejemal regionalni razvojni program, se
pravi sprejemal, odločal, kateri projekti bodo v njem in potem posledično tudi sofinanciranje teh projektov.
KOŠNIK: Kaj si od sveta obeta občina Bohinj pa direktor občinske uprave Miro Sodja.
MIRO SODJA (direktor občinske uprave v Občini Bohinj): Ja, ta svet je predvsem namen, da sodeluje z
državo za pridobivanje evropskih sredstev v (manjka beseda) času, dokler ni ustanovljenih regij. Z njim pač
upamo, da bomo še bolje pridobivali te evropska sredstva in da bomo na tem (manjka beseda) uspešni.
KOŠNIK: V svetu gorenjske regije bo sedelo 45 članov, od tega 18 predstavnikov gorenjskih občin in
gospodarstva ter devet predstavnikov nevladnih organizacij. Za proračunska sredstva občine pa sprejem
odloka ne predstavlja nobenih obremenitev.
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Desetič. Kulturno društvo
(KD) Šentvid pri Grobelnem je

z javnim skladom za kulturne
dejavnosti Šmarje pri Jelšah
pripravilo jubilejno srečanje
Družina poje. Idejo za srečanje
v Šentvidu je pred desetimi leti
dal Ivan Drofenik. Da bodo z
organizacijo srečanj nadaljevali
tudi v prihodnje, je napovedal
predsednik KD Davor Vrečko.

Nekatere družine so na sreča-
nju vsako leto, nekatere so letos

privabili prvič. Večina je v pro-
gram vključila božične pesmi, si-
cer pa so prepevali lokalno obar-
vane ljudske pesmi. Letošnjega
srečanja so se udeležile družine
iz različnih krajev Slovenije,
edina domača je bila zasedba se-
stričen Monike in Blanke Čakš
ter Valerije in Renate Javornik.
Dinamično so srečanje zaključili
vaški godci iz Šentvida pri Gro-
belnem z ljudskimi instrumenti
in harmoniko. (AM1

Edine domačinke, sestrične Čakš - Javornik.
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Si21.com (Splet), Novice 27. 01. 2012
Doseg / Reach: 83000
Država / Country: Slovenija
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Si21.com (Splet), Novice 27. 01. 2012
Doseg / Reach: 83000
Država / Country: Slovenija
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Kidričevo • Ena najkrajših sej občinskega sveta

Ce se po jutru dan pozna, potem se svetnikom Občine Kidričevo letos obetajo kratke, jedrnate in konstruktivne seje. Kajti na
prvi letošnji seji občinskega sveta minuli četrtek so z desetimi točkami dnevnega reda opravili v dobri uri in četrt.

Ker po prvi obravnavi niso
prejeli nobenih amandmajev,
po besedah župana Antona
Leskovarja sta prispeli le dve
pripombi, so na omenjeni 11.
redni seji v drugi obravnavi
soglasno sprejeli Odlok o ure-
janju in čiščenju javnih povr-
šin na območju občine Kidri-
čevo. Po županovih besedah
gre za materialni akt občine,
ki določa način izvajanja go-
spodarske javne službe ureja-
nja in čiščenja javnih površin.
Do sedaj je bila praksa, da so
javno službo vzdrževanja in
urejanja javnih površin izvaja-
li prek zunanjih pogodbenih
izvajalcev, medtem ko so v za-
dnjih dveh letih javno službo
izvajali pretežno v lastni reži-
ji, in sicer v okviru režijskega
obrata Občine Kidričevo. Po
drugi obravnavi so dokončno
potrdili tudi odlok o pred-
metu in pogojih za podelitev
koncesije za opravljanje obve-
zne lokalne gospodarske jav-
ne službe urejanja in čiščenja
javnih površin v občini, nato
odlok o predmetu in pogo-
jih za podelitev koncesije za
opravljanje rednega vzdrže-
vanja občinskih javnih cest in
drugih površin ter odlok o na-
činu opravljanja rednega vzdr-
ževanja občinskih javnih cest
in drugih površin v občini. S
sprejemom teh treh odlokov
so svetniki zagotovili prav-
ne pogoje, na osnovi katerih
bodo lahko v občini podelili
koncesijo za urejanje javnih
površin, občinskih cest in jav-
nih površin ter pokopališč,
in sicer občinskemu javnemu
podjetju. Na podlagi teh kon-
cesijskih aktov bodo lahko se-
daj izvedli javni razpis ali ne-
posredno podelili koncesijo
občinskemu javnemu podje-

tju Vzdrževanje in gradnje Ki-
dričevo za obdobje petih let.
V zadnjih dveh letih pa so to
javno službo pretežno izvajali

v lastni režiji, v okviru režijske-
ga obrata Občine Kidričevo.
Ker je lani občina Kidričevo
ustanovila družbo Vzdrževa-
nje in gradnje Kidričevo, jav-
no podjetje, d. o. o., so se odlo-
čili, da bo opravljalo dejavnost
opravljanja pogrebnih stori-
tev ter urejanja in vzdrževanja
pokopališč za potrebe občine
Kidričevo. Ob tem pa je dr.
Antona Habjaniča zanima-
lo, kako bo občinsko javno
podjetje vse te službe izvajalo,
saj je prepričan, da kadrovsko
ni dovolj močno, vprašanje pa
je tudi, ali je opremljeno s po-
trebno mehanizacijo in stroji
za opravljanje te dejavnosti.
Župan je pritrdil, da občinsko
javno podjetje verjetno res
ne bo moglo opravljati vseh
služb, tako bodo za opravlja-
nje pogrebov in pokopov ver-
jetno morali izbrati ustrezne-
ga koncesionarja, k urejanju
javnih površin, ki ga opravlja
občinsko podjetje, pa bodo
poskušali vključiti še urejanje
javnih cest v občini. Nekaj
dejavnosti bodo opravljali s
pomočjo javnih delavcev in
študentskega servisa, če pa
vsega ne bodo zmogli, bodo
za kakšno dejavnost razpisali
tudi koncesijo. Sicer pa za to
na občini ne predvidevajo no-
benih novih zaposlitev, saj je
njihov cilj znižati vse stroške
na vseh nivojih.

S potrditvijo dokumentacije
oziroma DUP-a za gradnjo ka-
nalizacije v Kungoti pri Ptuju
so ustvarili pogoje za objavo
javnega razpisa za izbiro izva-
jalca del za izgradnjo kanaliza-
cijskega omrežja in črpališča

pri gradu Ravno polje. Inve-
sticija je ocenjena na okrog
270.000 evrov, pri čemer naj
bi občina Kidričevo zagotovila
170.000 evrov iz občinskega

proračuna, preostali del pa naj
bi pridobili iz evropskih virov.
Če bo vse po načrtih predvi-
devajo, da bi lahko že oktobra

letos na javno kanalizacijo pri-
ključili še zadnje gospodinj-
stvo v Kungoti.

Zemljišča prodajajo
prepoceni, kupujejo
pa predrago

V svet zavoda OŠ Ljudevita
Pivka so imenovali Branka
Karnežo iz Ptujske Gore, za
članico sveta Javnega sklada
RS za kulturne dejavnosti, Ob-
močna izpostava Ptuj pa Pe-
tro Hadler iz Njiverc. Ž neka-
terimi pripombami so potrdili
tudi načrt ravnanja s stvarnim
premoženjem občine Kidri-
čevo za leto 2012, po katerem
naj bi z nakupom dveh parcel
v Spodnjih Jablanah, vrednih
3.138 evrov, legalizirali že
zgrajen gasilski dom v Jabla-
nah. S prodajo več parcel v k.
o. Apače, Lovrenc, Gerečja vas,
Cirkovce in Zgornje Jablane, ki
so v lasti občine Kidričevo in
ocenjene na dobrih 120.000
evrov, pa naj bi uredili in po-
enostavil še nekaj drugih za-
dev. Ob tem je Daniela Zajca
zmotilo dejstvo, da kmetijska
zemljišča v lasti občine proda-
jajo preveč poceni, saj naj bi
zanje iztržili le okoli 1,5 evrov
za kvadratni meter, medtem
ko naj bi za nakup potrebnih
zemljišč občina morala raznim
lastnikom plačati od 8 do 10
evrov na kvadratni meter. Ta-

kšna nesmiselna ekonomska
logika je motila tudi Antona
Habjaniča, še bolj konkreten
pa je bil Jože Medved, ki je
povedal, da o tej zadevi ne bo
glasoval, ker mu v zvezi z naku-
pom in prodajo zemljišč ni vse
popolnoma jasno, posebej pa
je pogrešal razlagalce teh po-
membnih premoženjskoprav-
nih zadev.

Preden so se razšli, pa je žu-
pan Anton Leskovar svetnike
seznanil, da so od upravljavca
sistema daljinskega ogrevanja
prejeli predlog povišanja cene
v naselju Kidričevo, in sicer za
okoli 15 odstotkov. Ker je me-
nil, da je predlog upravičen, je
sporočil, da bodo o predlogu
glasovali na izredni seji sveta,
ki bo 2. februarja. Med drugim
je pojasnil tudi to, da je čistilna
naprava v Apačah ponovno v
poskusnem obratovanju, tako
da naj bi občanom, ki so prek
kanalizacije nanjo že priklju-
čeni, v aprilu ali maju že lahko
pričeli zaračunavati storitev
čiščenja komunalnih voda.
Svetnike je seznanil tudi s po-
budami Nestrankarskega gi-
banja za Kidričevo, ki ga vodi
Branko Štracl (o čemer smo
že pisali) ter jih seznanil, da so
odgovor na omenjene pobude
že posredovali. Pri tem pa je
izrazil trdno prepričanje, da
bodo s svojim ravnanjem na-
redili več kot z morebitnimi
analizami.

Med pobudami in vprašanji
pa je posebej izstopal ogorčen
očitek svetnika Marka Per-
gerja, češ da je sramota, ker v
novi dvorani v Kidričevem še
vedno ni urejeno čiščenje pro-
storov. Kot je zatrdil, je pred
novim letom športna repre-
zentanca Kuvajta odpovedala
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najem dvorane za treninge
prav zaradi nečistoče. Župan
je očitek sprejel in obljubil, da
bodo vprašanje čiščenja dvo-

rane uredili prek javnih del,
ob tem pa je Pergerju čestital
za odlično organizacijo števil-
nih in zelo odmevnih športnih

prireditev v novi dvorani.
M. Ozmec

Marko Perger (desno) je svetnike opozoril na sramoto, saj v novi dvorani v Kidričevem še vedno ni
urejeno redno čiščenje prostorov.
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Obstoj manjših društev je ogrožen
Čeprav imajo mariborska kulturna društva dolgo in
bogato tradicijo, se lahko njihovo delovanje prekine
prav v letu, ki ga zaznamuje evropska prestolnica
kulture; v društvih so ogorčeni, da občina
še ni poravnala lanskih obljubljenih obveznosti
ANDREJA KAUČIČ
Mnogo mariborskih kiiltiirnih driištev
ima dolgoletno tradicijo, nekatera se
bližajo že stoletnici delovanja. Zlasti v
primestjii so taka driištva nosilci kiil-
tiirnega dogajanja in driižabnega ži-
vljenja, skoraj vsaka manjša ali večja
prireditev je zaznamovana z njihovim
sodelovanjem. Zveza kiiltiirnih drii-
štev (ZKD) Maribor deliije že od leta
1921, vanjo je včlanjenih 80 driištev,
ki so aktivna na različnih kiiltiirnih
področjih. Vsem težavam in gospo-
darski krizi navkljiib število driištev
v ZKD Maribor stalno narašča. Vse
pogostejša je želja po kiiltiirni iistvar-
jalnosti, porajajo se nove oblike in
zvrsti izražanja in na srečo ne zmanj-
ka ljiidi, ki so pripravljeni prevzeti ne-
plačane organizacijske obveznosti. Na
tem je zgrajena ZKD Maribor in zato
njena perspektiva ni vprašljiva, je
pred časom zapisal Franci Pivec, njen
predsednik.

Zaradi kontiniiitete in vedno novih
pobiid s področja kiiltiire so driištva z
velikim optimizmom zrla v leto 2012.
Evropska prestolnica kiiltiire bi lahko
bila tiidi njihova priložnost.
Obljubljena sredstva
se vse bolj izmikajo
A ker se Mestna občina Maribor
(MOM) že lep čas sooča z likvidno-
stnimi težavami, še zmeraj ni porav-
nala obveznosti iz leta 2011 do Javnega
sklada za kiiltiirne dejavnosti (JSKD),
območne izpostave Maribor. Ta je
prejšnje leto objavil javni programski
poziv za izbor kiiltiirnih programov
na področjii ljiibiteljskih kiiltiirnih
dejavnosti, s katerim bi zagotovili
sofinanciranje programov različnih
driištev. Okvirna vrednost vseh raz-
položljivih sredstev, ki jih je s proračii-
nom zagotavljala mariborska občina,
je znašala 85 tisoč evrov, a driištva de-
narja še niso dobila.

Javni poziv je začel teči 26. avgii-
sta in se je zakljiičil 26. septembra,
vsi postopki so bili izvedeni, kot je
bilo načrtovano. Na podlagi odločitve
komisije so bila driištva obveščena o
višini dodeljenih sredstev, kasneje pa
so jimbile o tem izdane odločbe, karje

bila podlaga za izdajo zahtevka MOM
za nakazilo denarja, pojasnjilje Matija
Varl, vodja mariborskega JSKD. Rok za
nakazilo je v skladii s pogodbo potekel
30. novembra 2011. Sprva so nam spo-
ročili, da bodo sredstva nakazana do
konca leta, nato do sredine janiiarja,
razloži Varl. Ker denarja do konca prej-
šnjega tedna še ni bilo, je tiidi pred-
sednik ZKD na mariborsko občino
poslal protestno pismo. Obveznosti
do JSKD bomo poravnali takoj, ko bo
mogoče, je sporočila Tatjana Štelcer,
odgovorna za odnose z javnostmi pri
MOM. Kdaj točno, ostaja nedorečeno.

Velike besede in
odrivanje malih drijštev
Na javni poziv se je prijavilo 68 kiil-
tiirnih driištev s sedežem v mari-
borski občini, vanje pa je vkljiičenih
okoli 2500 kiiltiirnikov, ki sooblikii-
jejo kiiltiirni program mesta. Skiipaj
so prijavili 97 programov s področja
glasbe, gledališča, liitkarstva, folklo-
re, fotografije, likovne in literarne de-
javnosti ter s področja filma in video
prodiikcije. A za izpeljavo načrtova-
nih programov potrebiijejo obljiiblje-
na finančna sredstva. V MOM nam še
niso znali odgovoriti, kdaj bodo sred-
stva za driištva nakazali. Marsikatero
driištvo je zaradi izpada planiranih in
odobrenih javnih sredstev leto kon-
čalo z dolgovi, prav tako se postavlja
vprašanje, kako bo ob takšnem fi-
nančnem stanjii mariborske občine z
izvedbo poziva za driištva v letošnjem
letii, se sprašiije Varl.

Predsedniki mariborskih kultur-
nih driištev, katerih pretežni del je
povezan v ZKD Maribor, so na decem-
brskem sestankii ogorčeno ugotavlja-
li, da občina ni realizirala dotacij za
redno delovanje driištev, ki S0 pred-
videne v proračiinu za leto 2011. Dru-
štva so zaradi tega v velikih težavah,
ki jih intenzivne priprave na sodelo-
vanje v programih EPK še zaostruje-
jo. O tem smo napisali pismo županu
Francu Kanglerju, v katerem smo
poudarili neskladje med velikimi
besedami o kulturi in odrivanjem
kulturnih društev na zadnje mesto pri
realizaciji proračunskih obveznosti.

Račiinamo z odgovornim iikrepanjem
mestne iiprave, da se stoletna tradici-
ja driištvene kiiltiire v našem mestii
ne bo sesiila prav pred očmi evropske
kiiltiirne javnosti, izpostavlja Pivec.
Majhna društva lahko
tudi propadejo
Pričakovali smo, da bodo v časii EPK
tiidi lIiibiteljska driištva dobila svoje
mesto in določeno mero pozorno-
sti. Ker denarja še nismo dobili, je
pod vprašajem delovanje driištev. Mi
imamo vsaj prostore, a driiga driištva
se soočajo s prostorsko problematiko,
obenem morajo redno plačevati naje-
mnine, čeprav nimajo denarja, izpo-
stavlja Bojan Farazin iz KUD-a Angela
Besednjaka, ki obstaja že 90 let in ima
80 članov ter likovno in pevsko sek-
cijo. Pričakovali so okoli 2000 evrov,
nanje pa čakajo že od decembra. KaI
pomeni zamik izplačila ali morebitni
izpad tega denarja zanje? Najverje-
tneje bomo odpovedali gostovanje v
Italiji, ker ne bomo mogli pokriti vseh
stroškov organizacije in avtobiisne-
ga prevoza, omenja Farazin. Škoda
bo velika, saj bi lahko tiidi mi na tak
način promovirali naše mesto in EPK,
šeobžaliije.

Kot omenja, so ljiibiteljska driištva
v Sloveniji nekaj posebnega, sal imajo
dolgo in bogato tradicijo, ki pa se - iro-
nično - lahko prekine prav v letii, ki
bo prepredeno s kiiltiiro. Prepričan
je tiidi, da del krivde nosijo driištva
sama, saj bi morala bolj pritiskati na
pristojne organe. Za mnoga driištva so
namreč sredstva iz občinskega prora-
čiina poglaviten del prihodkov, ki jim
omogočajo delovanje.

Da so majhna driištva v velikih
težavah, izpostavlja tiidi dramatik
Tone Partljič, ki sodeliije s KD Pekre-
Limbiiš. Kot pravi, sami sicer ne bodo
imeli velikih težav, saj so si zaradi
številnih ponovitev njegove kome-
dije Politika, bolezen moja, zagotovi-
li nekaj sredstev za letos. Zadovoljni
smo tiidi s preteklim sodelovanjem z
občino, saj smo s sredstvi, ki smo jih
dobili v časii mandata Borisa Soviča
in sedanjega žiipana, lahko obnovili in
opremili našo dvorano. Driiga zgodba
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pa so majhna društva, tam so težave
zaradi izpada sredstev hiijše, omenja
Partljič.

Odpovedi gostovanj in prireditev?
Majhna driištva smo odvisna od

teh nekaj sto evrov, ki jih dobimo
od sklada oziroma mariborske
občine, saj nimamo driigih dohod-
kov. Za nas izpad letošnjega finanč-
nega priliva pomeni, da nismo mogli
na intenzivne vaje, ki smo jih imeli
predvidene za janiiar, in smo jih
morali zadnji treniitek odpoveda-
ti, kar pa ponovno pomeni stroške,
saj je za prepozno odjavo treba pla-
čati 15 odstotkov stroškov. Pogodbo
smo namreč podpisali oktobra in do
novembra bi moral biti denar tiidi
nakazan. Treniitno ne moremo račii-
nati na nobeno kiiltiirno prireditev v
tem letii, saj ne vemo, ali bomo lahko
pokrili predvidene stroške, omenja

predstavnica enega izmed dništev. Je
le ena izmed mnogih, ki se niso želeli
imensko izpostavljati. Po eni strani
se tnidimo mlade navdiišiti za kiil-
tiiro in kiiltiirno iidejstvovanje, po
dnigi pa nam hrbet obrnejo tisti, ki
bi nam morali najbolj stati ob strani.
Na občini te pošiljajo od enega do
driigega in na koncii ti povedo, da so
na kiiltiirnem oddelkii naredili vse,
vendar denarja ni in niti približno
ne vedo, kdaj bo, še izpostavlja. S po-
dobnimi odgovori se soočajo domala
vsa driištva.

Tiidi v Film in video kliibii Maribor,
katerega člani so dobitniki številnih
priznanj doma in v tiijini, so se nade-
jali 3500 evrov, a so razočarani nad si-
tiiacijo in ta denar zelo pogrešajo, saj
je od njega odvisen že tradicionalni
mednarodni festival nekomercialne-
ga filma. Prav tako bo oteženo delova-
nje v Driištvii za kiiltiirno vzgojo Krog

Maribor, kjer se iikvarjajo s plesno in
glasbeno iimetnostjo in je prvo to-
vrstno driištvo, ki se posveča samo
mladim. Njihovo iidejstvovanje v tem
letii bo povsem onemogočeno, če ne
bodo prejeli denarja, ki so se ga nade-
jali. Izgiiba bi bila ogromna, stroške
smo plačali, na denar za preteklo leto
pa še čakamo, je zaskrbljen Miroslav
Drevenšek, predsednik driištva Krog,
ki ima za seboj že mnogo gostovanj v
tiijini. Ta bodo v prihodnje pod veli-
kim vprašajem, če obljiibljenega de-
narja v kratkem ne bo. Kot kaže, bodo
ljiibiteljska kiiltiirna driištva v pri-
hodnje vedno bolj odvisna od spon-
zorskih sredstev, ki pa so zaradi slabe
gospodarske sitiiacije vse bolj negoto-
va, s tem pa tiidi prihodnost in razvoj
majhnih driištev.

•

-
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V KD Pekre-Limbuš so v preteklih letih dobili dovolj denarja, da so lahko uredili dvorano, del denarja dobijo tudi od prodaje vsto-
pnic. (arhiv KD Pekre Lirnbu)
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Manjša kulturna društva imajo več težav, med njimi tudi Društvo za kulturno vzgojo Krog. (Tomislav M
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